
    
 
 

 

Motie: “houd de groene longen vast bij herplant in gastvrij Haarlems bomenhotel”  

 
De gemeenteraad van Haarlem bijeen in vergadering op 27 januari 2022 (eerder 23 
december 2021), 
 
 
Constaterende dat: 
 
● gezien de grote bouwopgave en herinrichting van de openbare ruimte, meerdere bomen 

een (tijdelijke) plek nodig hebben’; 
● Haarlem een contract heeft met de “Bomenmakelaar” met locaties buiten Haarlem; 
● bomen die te herplanten zijn nu meestal geen (tijdelijke) plek in Haarlem hebben. 
 
Overwegende dat:  
 

 daar waar verplaatsing echt nodig is, de meest ideale oplossing is de boom direct op de 
nieuwe definitieve locatie te herplanten, maar dat dit niet altijd mogelijk is. 

 elke boom die in Haarlem kan blijven, CO2 uit de lucht haalt in onze omgeving; 

 minder transport nodig is als de tussenplantlocatie in Haarlem is;  

 sinds het opheffen van de gemeentelijke Kweektuin er geen (tijdelijke) gemeentelijke 
plantlocatie meer voorhanden is. 

 
 

Verzoekt het college: 
 
● voor de bespreking van de Kadernota dit voorjaar, te onderzoeken op welke locatie het 

mogelijk is een bomenhotel te realiseren; 
● bij het onderzoek te betrekken of het voor de gemeente Haarlem zinvol is om bij de 

exploitatie van het bomenhotel de Bomenmakelaar te betrekken; 
● inzicht te geven in de kosten die nodig zijn om een bomenhotel binnen Haarlems grenzen 

te realiseren. 
 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Ienke Verhoeff (PvdA)  
Bas van Leeuwen (D66)     
Frank Visser (CU) 
Jan Klaver (CDA) 


